
 

Zápis č. 3/2018 ze zasedání Dozorčí rady České asociace stolního tenisu  

dne 23. 2. 2018  
 

Přítomni: Zdeněk Jirásek, Jiří Juřena, Vladimír Zajíček 

Nepřítomni: Jaromír Zlámal 

Hosté: Jan Brothánek – za VV ČAST 

Místo konání: budova Kooperativy, Pobřežní 665/21, Praha 8  

 

PROGRAM:  

 

1) Kontrola zápisů z minulých jednání   

2) Čerpání rozpočtu ČAST za rok 2017 

3) Návrh plánu rozpočtu pro rok 2018 – výhled 

4) Personální otázky DR 

5) Různé  

 

Bod 1) 

Zápis č.5/2017 z jednání 8.12.2017 

- DR konstatuje, že VV neplní dlouhodobě požadavek DR, aby byl aktualizován 

Organizační řád. Považuje to za jeho zásadní pochybení, které bude sděleno delegátům 

konference ČAST 2018, 

- Projednání činnosti mediální komise bude provedeno na příští schůzi DR. Úkol zajišťuje 

člen DR Vladimír Zajíček 

 

Zápis č.2/2018 z jednání 2.2.2018 

- DR konstatuje, že se nepodařilo dohodnout další spolupráci DR s odstupující předsedkyní 

DR paní Alicí Roubalovou, 

- Podařilo se získat právní vyjádření k možnostem zákazu vstupu na akce pořádané členy 

ČAST. Další jednání bude vedeno s VV ČAST, 

- Dne 28.2.2018 bude jednáno s VV ČAST o možnostech veřejného apelu na všechny 

pořadatele sportovních akcí v rámci asociace. 

 

Bod 2) 

Člen VV pan Brothánek přítomným členům předložil písemně předběžné čerpání rozpočtu ČAST 

za rok 2017 a okomentoval nejdůležitější položky. Hospodaření skončí s přebytkem necelého 

jednoho milionu Kč. Podrobné čerpání bude předloženo delegátům konference 2018. 

 

Bod 3) 

Pro čerpání rozpočtu 2018 bylo vyhlášeno rozpočtové provizorium. Definitivní rozpočet 2018 

bude předložen delegátům konference 2018 v poněkud pozměněné formě, které by mělo být 

přehlednější a více vypovídající. 

 

Bod 4) 

Vzhledem k tomu, že pro plné složení DR chybí jeden člen, DR vyzvala všechny své členy i členy 

VV ČAST, aby případně doporučili vhodné kandidáty na obsazení tohoto místa. 

Po dlouhé diskuzi bude doporučeno konferenci 2018 na zbytek volebního období, tj. na jeden rok, 

pověřit řízením DR dosavadního místopředsedu Zdeňka Jiráska. 

 

 

 

 



Bod 5) 

Byla diskutována současná pozitiva i negativa vývoje sportovních výsledků, účast našich 

představitelů v orgánech v rámci ČR a ETTU, předpoklad časového průběhu financování 

z veřejných rozpočtů, rozvoj spolupráce s dalšími sportovními svazy v oblasti čerpání dotací. 

 

Další jednání DR ČAST proběhne pravděpodobně na počátku dubna 2018, před konferencí 

2018.  

 

V Praze dne 26.2. 2018 

Zapsal: Zdeněk Jirásek  

Ověřili: přítomní členové DR 


